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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni Festővé ügyében?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Festővé Lengyel Mária idős hölgy panaszos levéllel fordult hozzám és kérte segítségemet .
Kérte, mert az önkormányzat nem tud segíteni . A Közútkezelő KHT viszont a következő - nem
elfogadható, - választ adta. „Festőn Lengyel Mária panaszbejelentésével sajnos nem tudunk érdemben
foglalkozni, mivel a kapubejárók kialakítása és annak fenntartása a tulajdonos feladata ."

Ez szakmailag és emberileg sem a megfelelő a válasz. Egyrészt, mert a lakók kialakították és
fenntartják a kapubejárót . Másrészt nem tehetnek arról - teljes mértékben az útfenntartó vállalatok -,
hogy az elmúlt évtizedek alatt úgy folyt az útfelújítás, mely során az előző rétegre 5-10 cm-t ráhúztak és
így mára - lévén a legmélyebben fekvő ház - a járda szintje és a közút között több mint 1,5 méter a
szintkülönbség. A helyreállítást - korábban - megígérték, de elfelejtették teljesíteni .

A ház megközelítése - lévén szó idős emberről - mentővel, de bármilyen járművel is nehézségbe
ütközik. A esaládnak úgy okoznak hosszú évek óta gondot, hogy a házuk előtt a lejárót, amely a házba
való bejárást biztosítja, nem jól alakították ki . Ez önhibájukon kívül keletkezett, és hiába kérték az
illetékeseket a helyreállításra . .

Miniszter úr!

Mit tud és mit kíván tenni, hogy a Szent István király út 29 . ház és a kórnyékén lévő
telkekről a közút normális módon legyen megközeláthetom?

Tisztelettel várom válaszát!

CD U-C."l
Dr. Pa J nos
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